
 
 
 

 



 
 

 
DEAR HAWAR SCHOOL PARENTS, 

As the new principal of Hawar School, I am delighted to welcome you and your children back for an exciting academic 
year. Having lived in Bahrain for over 24 years and held various leadership positions in international schools, I bring a 
wealth of experience to our community. 

Throughout my career, I have conducted numerous workshops and training sessions for educators, ensuring that we 
provide our students with an exceptional educational experience. My work with different international programs, 
including IGCSE, IB, and SAT, has equipped me with a diverse perspective on education. Additionally, I hold a 
leadership certificate from Cambridge University and a Professional Development Award for Leadership from the 
Scottish Qualifications Authority (SQA), further enhancing my ability to lead our school toward excellence. 

We are extremely excited to welcome all our students back to school and hope you have had a restful, safe, and 
enjoyable summer. Our school is abuzz with preparations for the return of our students, and we are eager to introduce 
our new and returning staff. 

In this document, you will find important information to help get our new school year off to a great start. As always, 
our reception desk is available at 13666555 to answer any questions you may have. 

Let’s make this year a fantastic one! 

 Warm regards, 

 Sameer Al Fetyani​
 Principal, Hawar School 

 
 الدولية، حوار مدرسة أمور أولياء الكرام السادة

 

 وبركاته الله ورحمة عليكم السلام

.الدولية. حوار مدرسة في جديد دراسي عام بداية في جميعًا بكم أرحب أن أود
2ً مأكثالبحريفعش .حي التعليمجافواسعخبراكتسالأتاممالدوليةالمدارفقياديمناصعدفوعمل 4عام

.لطلابنا. استثنائية تعليمية تجربة تقديم لضمان للمعلمين، التدريبية والدورات العمل ورش من العديد المهنية مسيرتي خلال قدمت لقد
 IGCSEIBSAالمملكفكامبريدجامعمالقيادشهادعلبحصول .أفتخ

التمنمدرستقياعقُدريعمQA(SA) الاسكتلنديالمؤهلاهيئمللقيادالمهنالتطويجائزإلبالإضافالمتحدة

.وممتعة. وآمنة مريحة كانت قد الصيفية عطلتكم تكون أن ونأمل جديد، من طلابنا جميع لاستقبال بشغف نتطلع
 ل�

13666555 .متميز. بشكل الجديد الدراسي العام بدء على تساعدكم هامة معلومات المستند هذا في ستجدون


.رائعًا. عامًا العام هذا نجعل دعونا

​ الفتياني سمير 
 حوار مدرسة مدير 
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Please find the following important updates: 

1- SCHOOL CALENDAR FOR AY 2025-26 

2- School Opening Days 

Sunday, August 31st, 2025 IB students 

Monday, September 1st, 2025  Primary School (Grade 1 to 4) 

Tuesday, September 2nd,  2025  Middle & High School (Grade 5 to 12) 

Wednesday, September 3rd, 2025  Pre School (Nursery, KG 1 and 2) 

 
 الهامة: المعلومات على أدناه الاطلاع يرجى

 2026-2025 للعام المدرسي التقويم -1

  للطلبة الدراسي العام بدء أيام -2

 2025 أغسطس 31 الأحد، (IB) الدولية البكالوريا برنامج طلاب

 الابتدائية المرحلة
 2025 سبتمبر 1 الاثنين، الرابع( الصف إلى الأول الصف )من 

  والثانوية الاعدادية المرحلة
 2025 سبتمبر 2 الثلاثاء، عشر( الثاني الصف إلى الخامس الصف )من

 2025 سبتمبر 3 الأربعاء، (2و 1 والتمهيدي  )الحضانة، الروضة مرحلة

 

 

 

2 

https://drive.google.com/file/d/1x13y2NtsEznrSLhx1sBBF2dElE3FSUbi/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/1x13y2NtsEznrSLhx1sBBF2dElE3FSUbi/view?usp=sharing
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Bell Timings  

Section 
Regular Day Tuesday ( Short Day) 

Start  End Start  End 

Nursery, KG 1 and 2 7:30 am 12:30 pm 7:30 am 11:30 am 

Primary School 7:10 am 1:05 pm 7:10 am 11:35 am 

Middle School 7:10 am 1:10 pm 7:10 am 11:40 am 

High School 7:10 am 1:35 pm 7:10 am 11:50 am 

IB 7:10 am 3:00 pm 7:10 am 12:40 pm 

Please note that all school gates will open at 6:40 a.m. and will close strictly at 7:30 a.m. We 
would also like to inform you that a designated waiting area will be available for students from 
6:40 a.m. to 7:00 am in the Elementary Boys’ and Girls’ Canteen, until the internal school 
doors are opened. 
Students arriving after 7:30 a.m. will not be allowed to enter the school unless their parent 
provides a written explanation with a valid reason for the delay. 
 
** Attached below is a map showing the designated entrances and waiting areas. 
 
The Homeroom time/morning assembly for all grade levels will begin at 7:10 a.m. Attendance at 
the assembly/homeroom time is mandatory and considered part of the school day, as it helps 
prepare students for an active and productive day of learning. 
 

PICK UP & DROP OFF PLAN 

School GATES ASSIGNED WAITING AREA 

PreSchool ,Nursery, KG 1 & 2 Gate 4 Not Applicable

Primary School - Grade 1 to 4 Boys (Drop off) Gate 2-3
          (Pick up) Gate 3 only  
Girls (Drop off) Gate 1-6
          (Pick up) Gate 6 only  

Boys - Student Classroom
Girls - Student Classroom

Middle School - Grade 5 to 8 Boys - Gate 3
Girls - Gate 6

Boys - Student Classroom
Girls - Student Classroom

High School - Grade 9 to 12 Boys - Gate 3
Girls - Gate 6

Boys - 11Y 
Girls - 9G
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 الدراسي الدوام أوقات

 القصير( )اليوم الثلاثاء العادي الدراسي اليوم المرحلة
 اليوم بداية

 الدراسي
 اليوم انتهاء

 الدراسي
 اليوم بداية

 الدراسي
 اليوم انتهاء

 الدراسي
 11:30 7:30 12:30 7:30 الروضة مرحلة
 11:35 7:10 1:05 7:10 الابتدائي مرحلة
 11:40 7:10 1:10 7:10 الإعدادي مرحلة

 11:50 7:10 1:35 7:10 الثانوي مرحلة
 برنامج طلاب

 الدولية البكالوريا
7:10 3:00 7:10 12:40 

 الساعة في تمامًا وتُغلق صباحًا 6:40 الساعة تمام في ستُفتح المدرسة مداخل جميع أن ملاحظة يرجى
 وحتى صباحًا 6:40 الساعة من للطلبة مخصصة انتظار مكان بوجود إعلامكم نود كما صباحًا. 7:30
 الساعة في للمدرسة الداخلية الأبواب فتح لحين وللبنات، للبنين الابتدائي مقصف في صباحًا 7:00 الساعة
  .تماماً 7:00

 كتابيًا توضيحًا أمرهم ولي يقدم لم ما المدرسة إلى 7:30 الساعه بعد يصلون الذين الطلاب بدخول يُسمح لن
 مُبرر. بشكل التأخير سبب فيه يبيّن

 

 .الانتظار وغرف المخصصة للمداخل توضيحية خريطة أدناه مرفق **
 

 حضور ويعتبر ،صباحًا 7:10 الساعة في المراحل لجميع الصباحي الطابور / الصف مربي حصة ستبدأ
 ومثمر. نشيط دراسي ليوم الطلاب تهيئة خلاله يتم حيث الدراسي، اليوم ضمن ومن إجبارياً الطلاب جميع

المدرسة بوابات من الطلبة وخروج دخول  

الانتظار منطقة والدخول للخروج المخصصة البوابة  الدراسية المرحلة   

ينطبق لا 4 البوابة  2و1 والتمهيدي الحضانة - الروضة مرحلة 

الطالب صف - الأولاد  
الطالبة صف - البنات  

3-2 البوابة )دخول( الأولاد  
  فقط 3 البوابة )خروج(             
1-6 البوابة )دخول( البنات   

 فقط 6 البوابة )خروج(    

الابتدائية المرحلة   
4 الى 1 الصف   

الطالب صف - الأولاد  
الطالبة صف - البنات  

3 البوابة – الأولاد   
6 البوابة – البنات   

الإعدادية المرحلة  
12 إلى 5 الصف     

 11Y الأولاد
 9G البنات

3 البوابة – الأولاد   
6 البوابة – البنات   

الثانوية المرحلة   
12 إلى 9 الصف من   
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NOTES 

 
Class Lists  

The School Administration will finalise class lists before the school reopens to students. 

These lists will be created based on students’ academic progress, peer relationships, and 
behavioral patterns to ensure well-balanced and supportive learning environments. Updated class 
lists will be shared before the start of the school year. Once finalised, no further changes will be 
possible. 

Textbooks:  
Textbooks will be distributed to your child through the respective Homeroom / Assistant    Teachers. 
Students are allowed to take their books home for covering and writing their personal details.  
 

** To ensure that all our students can receive their textbooks, please make sure that the book fees have 
been paid along with the first installment, and the payment receipt for the book fees must be submitted to 
the class teacher or the assistant teacher. 
 

Students in Grade 11 IB and ESU will receive their textbooks after two weeks, once levels and subject 
choices have been finalised. 
 
Stationery:  
Please make sure that the necessary stationery, as requested by the teachers, is ready with the students. 
The list of stationery:  PS /  MHS / NURSERY / KG1 / KG2 

During the first week of school, teachers will distribute your child’s books and workbooks 
MHS Students will be able to purchase snacks during break times from the school canteen. Cash only 
will be accepted at the canteen counter. Pre School and PS are required to bring their meals from 
home. 
Students will be assigned lockers or cubby holes to keep their stuff during the day. 

Electronic gadgets:  
MOBILE PHONES & SMART WATCHES ARE NOT TO BE USED DURING SCHOOL HOURS.  
Laptops can be used based on teachers’ requests ONLY. 
 
Timetable: 
         Class timetables and students' lists will be shared before the reopening day.  
 
Family pick up cards: 

We would like to inform you that we are in the process of preparing the pick-up cards for students, which 
will be ready by the end of October.  Students from Preschool through Grade 4 will receive pick-up cards 
to identify family members as authorized pick-up persons. 

Please note that our staff will not release a student unless the card is presented. We appreciate your 
support in this matter as we focus on the safety of all our students. 
 

https://docs.google.com/document/u/0/d/1f2wSpEyZAUpurd3SxERpms1KhCBJ5GAhzowGNqWJ7Kk/edit
https://docs.google.com/document/d/1o6SniHz6H45O_cCTKzsaOTSyjXSKyGkP/edit?usp=sharing&ouid=111805215965885663623&rtpof=true&sd=true
https://drive.google.com/file/d/1wJa_Tz_13ojkllBll9F6uV-4OPOC9cwg/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/18XJ5isVzQ0A62ihrJMSs0pI02zXGa_Nm/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1HAg6-QIwHkRxk9fjoLWz2DSy8-_xmqIS/view?usp=sharing


 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 

 

  ملاحظات

 :الصفوف قوائم
 

 المدرسة. إلى الطلاب عودة قبل النهائية الصفوف قوائم بإعداد المدرسة إدارة ستقوم​-
 بيئة لضمان سلوكهم، وأنماط الاجتماعية، وعلاقاتهم للطلاب، الأكاديمي التقدم على بناءً القوائم هذه إعداد سيتم​-

 وداعمة. متوازنة تعليمية
 .النهائية القوائم اعتماد بعد تغييرات أي إجراء هناك يكون ولن الدراسي، العام بدء قبل المحدثة القوائم مشاركة سيتم​-

 
 الدراسية: الكتب

 

 المساعدة. المعلمة أو الصف مربي خلال من الطلاب على الدراسية الكتب توزيع سيتم​-

 الكتب استلام من طلابنا جميع يتمكن وحتى الطالب بيانات وكتابة للتجليد المنزل إلى كتبهم بأخذ للطلاب يُسمح​-
 لمربي الكتب رسوم دفع إيصال تقديم يجب و الأول القسط مع الكتب رسوم دفع تم قد أنه التأكد يرجى المدرسية،

 المساعدة. المعلمة أو الصف
 سيستلمون (ESU) الأكاديمي الدعم برنامج وطلاب (IB) الدولية البكالوريا برنامج في عشر الحادي الصف طلاب​-

 والمواد. المستويات تحديد من الانتهاء بمجرد أسبوعين، بعد كتبهم
 

 :المدرسية الأدوات
 

 المعلمون. طلبها كما المطلوبة المدرسية الأدوات جميع تجهيز من التأكد يرجى​-
 PS  /  MHS / NURSERY / KG1 / KG2  المطلوبة: الأدوات قائمة
 الأنشطة. ودفاتر الكتب بتوزيع المعلمون سيقوم الدراسة، من الأول الأسبوع خلال​-
 المدرسة مقصف من الاستراحة فترة خلال الخفيفة الوجبات شراء من والثانوية المتوسطة المرحلة طلاب سيتمكن​-

 المنزل. من وجباتهم معهم ويحضروا والابتدائية التمهيدية المرحلة طلاب أما فقط(. نقدًا )الدفع
 الدوام. خلال أغراضهم لحفظ للطلاب (cubby holes) مخصصة أماكن أو خزائن تخصيص سيتم​-
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Emergency drills: 

Throughout the school year, we will be practicing emergency procedures by holding fire, evacuation, 
earthquake, and lockdown drills. If you hear your child talking about these events, please remember 
they are only drills. If a real emergency arises, we will inform parents as soon as possible. 
HEALTHY EATING 

We strongly encourage families to send healthy lunches and snacks to school each day. This will help 
build strong and healthy eating habits. Our canteen will be open for students to purchase food items 
during break times. Information on canteen products and services will be sent out to parents. Sports 
and energy drinks are not permitted in the school along with fizzy drinks of any kind. 

https://drive.google.com/file/d/1HAg6-QIwHkRxk9fjoLWz2DSy8-_xmqIS/view?usp=sharing
https://drive.google.com/file/d/18XJ5isVzQ0A62ihrJMSs0pI02zXGa_Nm/view?usp=drive_link
https://drive.google.com/file/d/1wJa_Tz_13ojkllBll9F6uV-4OPOC9cwg/view?usp=drive_link
https://docs.google.com/document/d/1o6SniHz6H45O_cCTKzsaOTSyjXSKyGkP/edit?usp=sharing&ouid=111805215965885663623&rtpof=true&sd=true
https://docs.google.com/document/u/0/d/1f2wSpEyZAUpurd3SxERpms1KhCBJ5GAhzowGNqWJ7Kk/edit


 

 الإلكترونية: الأجهزة
 الدراسي. اليوم خلال الذكية والساعات المحمولة الهواتف استخدام يُمنع​-
 المعلمين. طلب على بناءً فقط المحمول الحاسوب أجهزة باستخدام يُسمح​-

 الدراسي: الجدول
 المدرسة. إلى العودة يوم قبل الطلاب وقوائم الدراسية الجداول مشاركة سيتم​-

 العائلية الاستلام بطاقات

 . أكتوبر نهاية بحلول جاهزة ستكون والتي بالطلاب، الخاصة الاستلام بطاقات إعداد على نعمل أننا نعلمكم أن نود​-
 بأنهم الأسرة أفراد لتعريف استلام بطاقات  الرابع الصف حتى الأطفال ورياض الحضانة صفوف طلاب سيتلقى

 الطلاب. لاستلام المخولين
 على نركز حيث الأمر، هذا في دعمكم نقدر البطاقة. تقديم عند إلا الطالب بتسليم يقوموا لن موظفينا أن ملاحظة يرجى​-

 طلابنا. جميع سلامة

 الطوارئ تدريبات 

 الطارئـة الحـالات مختلـف علـى تدريبـات خـلال مـن الطـوارئ إجـراءات اختبـار سـيتم الدراسـي، العـام أثناء​-
 مـن الأحــداث، هــذه عــن يتحــدث طفلـًـك ســمعت إذا الإقفالً. أو والـزلازل والإخـلاء الحرائـق، مثـل

 بذلك. الأمــور أوليـاء ســنبلغ حقيقيـة، طـوارئ حالــة هناك كان إذا أما تدريبــات. مجــرد أنهـا تذكـر فضلــك

 
 الصحي الأكل 

 ذلك يــوم، كل المدرســة إلــى صحيــة خفيًفــًة ووجبــات طعــام وجبــات إرســال علــى بشــدة الأهالــي نشجع​-
 السـندويش لشــراء للطــلاب مفتًــوح المقصـف ســيكون وقويــة. صحيــة غذائيــة عــادات بنــاء فــي سيســاعد

 المنتجـات عـن المعلومــات إرســالكم وســيتم كما والفسًــح. الاســتراحة أوقــات خــلال الخفيًفـةً والوجبـات
 إلــى الطاقــة ومشــروبات الرياضيــة المشــروبات بدخــول يســمح لا المقصـف. يقدمهــا التــي والخدمــات
 أنواعهـا. بكافــة الغازيـة المشــروبات إلــى بالإضافــة المدرســة
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UNIFORM 

Nursery, KG 1 & 2 
Students must wear the formal school uniform on regular school 
days and the PE uniform on days when Physical Education is 
scheduled. 

Primary, Middle, and 
High school  

Students shall wear the formal school uniform and their PE uniform 
on days they have PE in their schedule. 

Students are required to wear plain black shoes with the school 
uniform. 

On PE days, students may wear sports shoes of any color, as long as they 
are appropriate for physical activity. Football shoes with studs, flashing 
lights, or fashion sneakers are not allowed. We also discourage overly 
expensive or flashy shoes to promote a culture of humility and equality. 

Starting from the first day of school, students will be monitored for 
proper uniform compliance. Therefore, we kindly request all parents to 
ensure that uniforms are arranged and ready before school reopens. 

المدرسي الزي   

 التربية زي وارتداء العادية، الدراسة أيام في الرسمي المدرسي الزي ارتداء الطلاب على يجب
 مجدولة. البدنية التربية حصة فيها تكون التي الأيام في البدنية

 مرحلة
 الروضة

 فيها تكون التي الأيام في البدنية التربية وزي الرسمي المدرسي الزي ارتداء الطلاب من يُطلب
 جدولها. ضمن البدنية التربية حصة

 المدرسي. الزي مع سادة أسود حذاء ارتداء الطلاب على يجب

 مناسبة تكون أن بشرط لون، بأي رياضية أحذية بارتداء للطلاب يُسمح البدنية، التربية حصص أيام في
 الأحذية أو الأضواء ذات الأحذية أو المسامير، ذات القدم كرة أحذية بارتداء يُسمح لا البدني. للنشاط

 تعزيز على حرصًا اللافتة، أو الباهظة الأحذية ارتداء تجنب على نُشجع كما الزخرفي. الطابع ذات
 الطلاب بين والمساواة التواضع ثقافة

 من نرجو لذا دقيق. بشكل المدرسي بالزي الطلبة التزام متابعة سيتم دراسي، يوم أول من اعتبارًا
 الدراسي. العام بدء قبل كامل بشكل المدرسي الزي تجهيز من التأكد الأمور أولياء جميع

  الابتدائية المرحلة
 4  إلى 1 الصف

  الإعدادية المرحلة
 8  إلى 5 الصف

  الثانوية المرحلة
  12 إلى 9 الصف



 
Contacting the school 

For Academic Purposes 

Head of Departments - Primary School 
Ms. Fawzya Amin - Arabic Department fawzya@hawarschool.com
Ms.Yasmeen Nu’man - English Department yasmeen@hawarschool.com
Ms. Dina Swafiri - Science Department dina@hawarschool.com
Ms.Maryam Tuhami -  Math Department maryam-tuhami@hawarschool.com
Ms.Zakia -  ESS & IS Department zakia@hawarschool.com
 Ms.Lanne - Global Department)          lanne@hawarschool.com
Ms Dorra - PE Department dorra@hawarschool.com
Ms.Zahra - ICT & Art Department zahra@hawarschool.com

 

Head of Departments  - MHS School 
Mr.Ahmed Ramdan - Arabic Department ahmed@hawarschool.com
Ms. Marry Chris - English Department mary-c@hawarschool.com
Mr.Asaad - Math Department asaad@hawarschool.com
Ms. Iffat Immtiaz - IB&Science Department iffat@hawarschool.com
Ms.Zakia - ESS Department zakia@hawarschool.com
Ms.Zahra - ICT & Art Department zahra@hawarschool.com
Ms.Dorra - PE Department dorra@hawarschool.com

 

For Social Purposes 

Supervisors 
Ms.Layla AlAradi - PS Supervisor layla@hawarschool.com
Ms.Manal Shamlooh - MS Supervisor manal@hawarschool.com
Ms.Seham Shaker - HS Supervisor seham@hawarschool.com
Mr.Mostafa Omar  - MS Supervisor mustafa@hawarschool.com
Mr.Read Inaya - HS Supervisor raed@hawarschool.com

Social Counsellors 
Mr.Hassan - Boys hassansaad@hawarschool.com
Ms.Jennah - Girls jennah@hawarschool.com
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For General Purposes 

Admission haifa@hawarschool.com
 
Accounts

finance@hawarchool.com
nawal@hawarschool.com

IT Altaf@hawarschool.com
School Principal ‘s Secretary Maryam-abdulsamad@hawarschool.com
Primary Principal’s Secretary rabab@hawarschool.com
Middle Principal’s Secretary tabassum@hawarschool.com
High Principal’s Secretary mahreen@hawarschool.com

  

Head of Schools 

School Principal principal@hawarschool.com
KG Coordinator mandie@hawarschool.com
Primary School Principal fadiela@hawarschool.com
Middle School Principal Adel@hawarschool.com
High School Principal sajitha@hawarschool.com
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